

英语·答案

听力原文

Text 1

M: Can you tell me the best way to get to Bond Street, please?

W: You get from Victoria to Oxford Circus and then turn to the Central.

M: Which way should I go first?

W: Go straight down the stairs and turn left at the bottom.

Text 2

W: OK, Nick, it's your turn to do the washing.

M: Just a moment. I'll turn off the TV set when *Running Man* is over.

Text 3

M: I think it's going to be a nice day.

W: It's certainly a big improvement over yesterday.

M: But it's supposed to get cloudy and windy again this afternoon.

W: Well, at least the snow stops.

Text 4

M: I want to read the latest issue of *The New York Times*.

W: How do you like it?

M: I think it's one of the top papers in America.

Text 5

W: Look, Jim. That man just fell down over there.

M: We'd better see if he's OK.

W: He's not answering. You'd better check his breathing.

M: Oh, no. He's not breathing. Call 911.

Text 6

W: Come on, Paul. It's time for bed!

M: But it's only nine o'clock!

W: I know, but we need to get up early tomorrow to catch the train.

M: Oh, yes. I forget. We're going to London to see Madame Tussaud's.

W: That's right. So you need to go to bed early and get a good night's sleep. You've got a busy day tomorrow!

Text 7

M: Susan, what's wrong with you? Don't make so much noise!

W: I'm OK. You'd better mind your own business.

M: Susan, I really don't understand why you're so angry. Please, let's have a talk calmly.

W: Sorry, Peter. It has nothing to do with you. I'm angry with my boss. This morning I made a mistake in my work and he blamed me for that, and said I was careless about all my work. I wasn't careless, but too tired.

M: Take it easy, Susan. Just forget it. Anger can be harmful to your health.

Text 8

W: I'm tired of my job. Everything is just the same.

M: Hey, you know what? I think there is a perfect job for you in the paper today.

W: What?

M: Ah, here it is. European Space Agency needs translators.

W: European Space Agency? I don't know whether I'm the one.

M: That's what they say here. They need French and German translators.

W: Mm, I'm good at both. What else are they asking for?

M: Just a degree and at least three years of working experience.

W: What about the pay?

M: Well, it says it depends on education and experience. And there are other benefits. Have a look at it yourself.

W: Mm, health care and paid training. Hey, this isn't bad. Maybe I should write to them straight away.

M: Oh, you certainly should.

Text 9

W: How is your education going on in Australia?

M: I'm going to graduate this summer.

W: Where are you going to work then, in Australia or back in China?

M: I'm planning to return to China after graduation.

W: Why are you choosing to leave a foreign country? Many people are unwilling to leave the better living environment abroad.

M: Well, I think personal development is much more important than simply having a better living environment.

W: Yeah, China is developing so fast and development opportunities can be found almost in every corner of the country.

M: Absolutely, many Chinese companies are going global, and they are in great need of excellent people to help them with their overseas business.

W: That's quite true.

Text 10

W: On Wednesday a major power failure affected several of Argentina's provinces, including parts of the capital Buenos Aires, throwing millions of people into darkness for about two hours as summer temperatures increased. In the capital, the lights went back on at about 6:00 pm in the subway system, and public services were gradually restored.

Reports of the first power cuts came in from 4:00 pm to 5:00 pm, with traffic lights out of order and Buenos Aires subway stations in total darkness.

Energy officials told reporters that power demand had increased sharply due to the high temperatures. In Buenos Aires, it was 41 degrees Celsius on Wednesday. The power cut is believed to have been caused by a fire in a field near high-tension lines connected to a nuclear power plant. The plant was taken offline as a safety prevention, resulting in the widespread problems nationwide, the country's national nuclear power official said.

(共 20 小题;每小題 1.5 分,满分 30 分)

1—5 CACAB 6—10 CBABC 11—15 BAACA 16—20 CABBA

(共 20 小题;每小題 2.5 分,满分 50 分)

21—25 DBDCC 26—30 ADBAD 31—35 ABBCD 36—40 EGCBF

(共 15 小题;每小題 1 分,满分 15 分)

41—45 BABDC 46—50 ACDBC 51—55 ADDAB

(共 10 小题;每小题 1.5 分,满分 15 分)

- |              |                |         |                |              |
|--------------|----------------|---------|----------------|--------------|
| 56. lower    | 57. previously | 58. and | 59. which      | 60. attempts |
| 61. to enter | 62. a          | 63. to  | 64. commenting | 65. stated   |

写作第一节(满分 15 分)

One possible version:

With the development of information technology and rapid social change, more and more new Internet words are used in our daily lives, especially by young people.

Personally speaking, I'm fond of these new Internet words and I think it's necessary for us to master them. For one thing, living in a fast-changing world, we must keep pace with the times. If we don't know these words, we won't understand what others are saying. For another, these new words are interesting and funny. Not only can they make our conversations vivid and lively, but they can also help reduce our pressure from the heavy learning load.

评分原则

1. 本题总分为 15 分,按 5 个档次给分。
2. 评分时,先根据文章的内容和语言初步确定其所属档次,然后以该档次的要求来衡量,确定或调整档次,最后给分。
3. 词数少于 60 的,从总分中减去 2 分。
4. 评分时,应注意的主要内容为:内容要点、应用词汇和语法结构的丰富性和准确性、上下文的连贯性及语言的得体性。
5. 拼写与标点符号是语言准确性的一个方面,评分时,应视其对交际的影响程度予以考虑。英、美拼写及词汇用法均可接受。
6. 如书写较差,以至影响交际,将分数降低一个档次。
7. 内容要点可用不同方式表达,对紧扣主题的适当发挥不予扣分。

【各档次的给分范围和要求】

第五档:(13—15 分)

1. 完全完成了试题规定的任务。
2. 覆盖所有内容要点。
3. 应用了较多的语法结构和词汇。
4. 语法结构或词汇方面有些许错误,但为尽力使用较复杂结构或较高级词汇所致;具备较强的语言运用能力。
5. 有效地使用了语句间的连接成分,使全文结构紧凑。
6. 完全达到了预期的写作目的。

第四档:(10—12 分)

1. 完全完成了试题规定的任务。
2. 虽漏掉 1、2 个次重点,但覆盖所有主要内容。
3. 应用的语法结构和词汇能满足任务的要求。
4. 语法结构或词汇方面应用基本准确,些许错误主要是因尝试较复杂语法结构或词汇所致。
5. 应用简单的语句间的连接成分,使全文结构紧凑。
6. 达到了预期的写作目的。

第三档:(7—9 分)

1. 基本完成了试题规定的任务。
2. 虽漏掉一些内容,但覆盖所有主要内容。
3. 应用的语法结构和词汇能满足任务的要求。

4. 有一些语法结构或词汇方面的错误,但不影响理解。
5. 应用简单的语句间的连接成分,使全文内容连贯。
6. 整体而言,基本达到了预期的写作目的。

#### 第二档:(4—6分)

1. 未恰当完成试题规定的任务。
2. 漏掉或未描述清楚一些主要内容,写了一些无关内容。
3. 语法结构单调、词汇知识有限。
4. 有一些语法结构或词汇方面的错误,影响了对写作内容的理解。
5. 较少使用语句间的连接成分,内容缺少连贯性。
6. 信息未能清楚地传达给读者。

#### 第一档:(1—3分)

1. 未完成试题规定的任务。
2. 明显遗漏主要内容,写了一些无关内容,原因可能是未理解试题要求。
3. 语法结构单调、词汇知识有限。
4. 较多语法结构或词汇方面的错误,影响对写作内容的理解。
5. 缺乏语句间的连接成分,内容不连贯。
6. 信息未能传达给读者。

#### 不得分:(0分)

未能传达给读者任何信息;内容太少,无法评判;所写内容均与所要求内容无关或所写内容无法看清。

#### 写作第二节(满分25分)

##### One possible version:

*Having heard my story, he expressed his support for my final decision and told me something surprising. "Boy, you have made the right choice to go back home," he said. "To be frank, my son ran away from home two years ago. I have been missing him every hour and every minute." Now it's time for me to comfort him, "Don't worry. I believe he will come back soon, just like me." I expressed my thanks for his kindness of having me in his car and I wished his son good luck. After all, we are all good people and good people deserve good fortune.*

*Finally, I arrived home when it was completely dark. Nervous and uneasy, I approached the door and knocked on it gently. It was my father who opened the door and my sudden appearance made him go wild with joy. "Son, you've finally come back. I've been waiting for this moment for long," said my father in a trembling voice. It was at that moment that I realized there is no place like home and that blood is thicker than water.*

#### 评分原则

1. 本题总分为25分,按5个档次给分。
2. 评分时,先根据所续写短文的内容和语言初步确定其所属档次,然后以该档次的要求来衡量、确定或调整档次,最后给分。
3. 词数少于130的,从总分中减去2分。
4. 评分时,应主要从以下四个方面考虑:
  - (1)与所给短文及段落开头语的衔接程度;
  - (2)内容的丰富性;
  - (3)应用语法结构和词汇的丰富性和准确性;
  - (4)上下文的连贯性。
5. 拼写与标点符号是语言准确性的一个重要方面,评分时,应视其对交际的影响程度予以考虑。

6. 如书写较差以致影响交际,可将分数降低一个档次。

### 【各档次的给分范围和要求】

#### 第五档:(21—25分)

1. 与所给短文融洽度高,与所提供各段落开头语衔接合理。
2. 所使用语法结构和词汇丰富、准确,可能有些许错误,但完全不影响意义表达。
3. 有效地使用了语句间的连接成分,使所续写短文结构紧凑。

#### 第四档:(16—20分)

1. 与所给短文融洽度较高,与所提供各段落开头语衔接较为合理。
2. 所使用语法结构和词汇较为丰富、准确,可能有些许错误,但不影响意义表达。
3. 比较有效地使用了语句间的连接成分,使所续写短文结构紧凑。

#### 第三档:(11—15分)

1. 与所给短文关系较为密切,与所提供各段落开头语有一定程度的衔接。
2. 应用的语法结构和词汇能满足任务的要求,虽有一些错误,但不影响意义表达。
3. 应用简单的语句间连接成分,使全文内容连贯。

#### 第二档:(6—10分)

1. 与所给短文有一定的关系,与所提供各段落开头语有一定程度的衔接。
2. 语法结构单调,词汇项目有限,有些语法结构和词汇方面的错误,影响了意义的表达。
3. 较少使用语句间的连接成分,全文内容缺少连贯性。

#### 第一档:(1—5分)

1. 与所提供短文和开头语的衔接较差。
2. 语法结构单调,词汇项目很有限,有较多语法结构和词汇方面的错误,严重影响了意义的表达。
3. 缺乏语句间的连接成分,全文内容不连贯。

#### 不得分:(0分)

白卷、内容太少无法评判或所写内容与所提供内容无关。